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Zápis č. 8/2024 z jednání Komise pro dopravu RMČ Praha 10, které 
se konalo dne 16. 4. 2024 

 

Přítomní členové:  Marek Dvořák, BBA – předseda komise, Ing. Jarmila Bendová,  

Ladislav Chládek, Robert Zrzavecký, Ing. Milan Maršálek, Ing. Viktor Lojík 

 

Nepřítomní členové: PaeDr. Martin Sekal 

 

Stálí hosté: Ing. František Daníček 

  Ing. Daniel Čech 

  Mikuláš Pobuda 

  

 

Jednání KOM bylo zahájeno v 17:00 hodin. 

 

Návrh programu jednání:  
 

1. Zahájení jednání Komise pro dopravu 

2. Schválení programu 

3. Návrh a schválení ověřovatele zápisu 

4. Schválení stálého hosta 

5. Slavia – parkování během fotbalového utkání 
6. Opatření k výjezdům hasičů v ulici Průběžná 

7. Chodníkový program – Solidarita, Pod Rapidem 

8. Aktuální informace – Na Lávce 

9. Přechod – ulice V Olšinách 

10. Podněty veřejnosti 

11. Různé 

12. Závěr 

1. Zahájení jednání Komise pro dopravu 

 

Jednání KPD zahájil a vedl od 17:00 hod. předseda komise pan Marek Dvořák. Komise se 

sešla v nadpoloviční většině a po celou dobu jednání byla usnášení schopná. 
 

2. Schválení programu  

 

Hlasováno o programu ve výše uvedené podobě. 
 

Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 5 0 0 

 

KPD schválila program jednání č. 8/2024 KPD 

 

 

3. Návrh a schválení ověřovatele zápisu 
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Pan Marek Dvořák navrhl jako ověřovatele zápisu pana Ing. Milana Maršálka a nechal o 

tomto návrhu hlasovat. 
 

Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 4 0 1 

 

KPD schválila ověřovatele zápisu č. 8/2024 KPD 

 

4. Schválení stálého hosta 

 

Pan předseda komise seznamuje členy s panem , který je poradcem 

pana radního Mikuláše Pobudy v oblasti dopravy. 

Pan  se v rychlosti představuje. 

 

Předseda komise Marek Dvořák navrhl stálým hostem pana  a nechal o 

tomto návrhu hlasovat. 
 

Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 5 0 0 

 

KPD schválila stálého hosta Komise pro dopravu. 

 

5. Slavia – parkování během fotbalového utkání 
 

Pan Mikuláš Pobuda přebírá slovo a sděluje komisi, že v čase fotbalových utkání na stadionu 

Eden bude probíhat hromadný odtah vozidel.  

Tajemnice komise rozdává členům letáky, které byly umístěny na špatně zaparkovaná vozidla 

při posledním fotbalovém utkání. 
Po dohodě s PČR a správou služeb budou probíhat odtahy vozidel po začátku utkání. Cílem 
takových akcí je uvolnit parkovací místa pro rezidenty žijící v nejbližším okolí stadionu. 
Pan Pobuda dále informuje komisi o nadcházející schůzce s vedením fotbalového klubu 

Slavia, kde se mimo jiné bude také řešit větší medializace kyvadlové dopravy na utkání, které 
již Slavia nabízí. 
 

17:10 přichází pan Robert Zrzavecký. 

 

Diskuse: Pan Ing. Čech se dotazuje, zda proběhla informace veřejnosti pro místní rezidenty, 
aby nedocházelo k odtahům místním, kteří se vrací z víkendu a nemají kde zaparkovat. 

Probíhá diskuse o vybraném čase odtahů, který odpovídá i času návratu z víkendu zpět do 
Prahy.  

 

Komise pro dopravu bere na vědomí informaci o připravovaných krocích ohledně zmírnění 
dopravy v klidu v souvislosti s fotbalových stadionem Eden 

 

Hlasováno 6 pro – 0 proti – 0 zdrželo se 

Komise pro dopravu schválila stanovisko č. 08/01/2024 
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6. Opatření k výjezdům hasičů v ulici Průběžná 

 

Pan Ing. Daníček sděluje komisi požadavek velitele hasičské stanice v ulici Průběžná. Prvním 
požadavkem bylo zvýraznit žluté značení před výjezdem ze stanice, dále také informuje, že 
tento požadavek je již vyřešen. 
Druhým požadavkem je zvýraznit výjezd také pro chodce, kteří zde procházejí a často 
dochází k omezení provozu hasičů. Po domluvě s Technickou správou komunikací se zde 
připravuje světelná signalizace na chodník, která by měla chodce upozornit na výjezd 
hasičských vozidel. Magistrát hl. m. Prahy se v tuto chvíli nejeví zájem o spolupráci, městská 
část by však na tomto opatření měla trvat. 

Diskuse: Pan Zrzavecký zmiňuje, že tento problém se opakovaně řeší i na bezpečnostní 
komisi. 

 

Komise pro dopravu doporučuje vybudování dopravní signalizace pro chodce promítnutím 

červené výstrahy na chodník. 
Hlasováno 6 pro – 0 proti – 0 zdrželo se 

Komise pro dopravu schválila stanovisko č. 08/02/2024 

 

7. Chodníkový program – Solidarita, Pod Rapidem 

 

Pan Ing. František Daníček informuje komisi o průběhu koordinované akce, v ulici Kralická je 
již dokončena první část a pokračuje se v druhé. Dle harmonogramu, který bude členům 
komise rozeslán společně se zápisem z jednání, by se do konce letošní sezóny měla dokončit 
celá oblast od ulice Starostrašnická až Saratovská.  
Dále sděluje členům komise, že se řeší projekt na ulici Mrštíkova, kde se bude řešit způsob 
parkování u školy. 
Diskuse: Probíhá diskuse o parkovacích možnostech v této oblasti, zda je lepší zanechat 

kolmé parkování a upozornit řidiče na vymezení parkovacího místa a chodníku, či přistoupit 
k podélnému parkování. 
 

Komise pro dopravu bere na vědomí informaci o chodníkovém programu Solidarita,  

Pod Rapidem 

Hlasováno 6 pro – 0 proti – 0 zdrželo se 

Komise pro dopravu schválila stanovisko č. 08/03/2024 

 

8. Aktuální informace – Na Lávce 

 

Pan Ing. Daníček oznamuje komisi, že již byl zadána soutěž o dodavatele studie na analýzu 
majetkoprávní, vztahové a prostorové rozložení předmětné lokalit, následně se uskuteční 
schůzka s dotčenými subjekty a dopracuje se studie s návrhem řešení. 
 

Bod byl informativní. 
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9. Přechod – ulice V Olšinách 

 

Slovo má opět pan Ing. František Daníček, který představuje projekt na přechod v ulici 

V Olšinách, který vznikl na základě požadavků veřejnosti i městské části. 
Policie ČR k přechodu není vstřícná, městská část ale o přechod má zájem, hlavně kvůli 
základní škole.  
 

Probíhá diskuse: Pan Pobuda informuje o předešlém návrhu posunout přechod, který se 
nachází opodál směrem do centra. Pan Dvořák sděluje, že tento návrh z pohledu dopravních 
inženýrů je nerealizovatelný. Pan Ing. Čech oznamuje, že přebíhání přes silnici to nezabrání, 
avšak pomůže to při příchodu do školy. 

 

Komise pro dopravu souhlasí s podobou koordinačního výkresu přechodu pro chodce 

v ulici V Olšinách 

Komise pro dopravu požaduje vytvoření přechodu pro chodce před dokončením 
rekonstrukce základní školy 

Hlasováno 6 pro – 0 proti – 0 zdrželo se 

Komise pro dopravu schválila stanovisko č. 08/04/2024 

 

 

10. Podněty veřejnosti 
 

Pan Ing. Maršálek informuje komisi o došlém podnětu ohledně tramvajové zastávky v ulici 

Černokostelecká. Došlý podnět rozešle všem členům komise a probere se na příštím jednání. 
 

Tramvajová zastávka Solidarita 

 

Pan Ing. Čech na základě jednání Komise pro dopravu ze dne 6. 3. 2024 provedl šetření na 
tramvajové zastávce Solidarita, kde v přední části směrem do centra nedostávají přednost 
chodci při přecházení komunikace na zastávku. Šetření proběhlo v civilním oblečení a v ranní 
špičce, kdy za 40 minut prošlo 80 chodců, z nichž 50 nepotkalo auto, 25 dostalo přednost 
hned od prvního vozidla a 2 chodci dostali přednost od druhého vozidla. 

 

Kubánské náměstí – parkování 
 

Pan předseda komise představuje došlý podnět ohledně Kubánského náměstí, kde se konají 
často akce, a rezidenti zde nemají kde zaparkovat. Dále předává slovo panu Ing. Daníčkovi, 
který informuje o jednání s TSK, kde byl osloven za městskou část s připravovaným pilotem. 

Jedná se o využití zatravňovací dlaždice, tudíž by se dalo na některých zelených plochách 
parkovat. Dalo by se využít také v ulici Dětská a Brigádníků, je to však zatím téma k diskusi. 

Diskuse: Probíhá diskuse ohledně kvality. Dále se bude řešit až bude vyhotovena studie. 
 

Popeláři 
 

Pan předseda komise Marek Dvořák také zmiňuje podnět veřejnosti týkající se popelářů, 
kteří jezdí v ranní špičce (7:30-8:00) kolem MŠ a ZŠ. 
Pan Ing. Maršálek reaguje a oznamuje, že popeláři mají výjimku z nočního klidu a tato situace 

se stane párkrát do měsíce. 
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12. Závěr 

 

Pan předseda komise Marek Dvořák ukončil 8. jednání KPD v 17:50 hod. Poděkoval všem 
přítomným a připomněl komisi termín dalšího jednání. 
 

 

 

Markéta Dostálová   Ing. Milan Maršálek   Marek Dvořák, BBA 

tajemnice KPD    ověřovatel     předseda KPD 
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STANOVISKO KOMISE PRO DOPRAVU RADY MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 10 

08/01/2024 

ze dne 16. 4. 2024 

k bodu č. 5 – Slavia – parkování během fotbalového utkání 
 

Komise pro dopravu  

 

 BERE NA VĚDOMÍ 
 

Informaci o připravovaných krocích ohledně zmírnění dopravy v klidu v souvislosti 

s fotbalovým stadionem Eden 

 

Průběh hlasování: 
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

6 6 0 0 0 

 

 

Marek Dvořák, BBA – předseda komise 
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STANOVISKO KOMISE PRO DOPRAVU RADY MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 10 

08/02/2024 

ze dne 16. 4. 2024 

k bodu č. 6 – Opatření k výjezdům hasičů v ulici Průběžná 

 

Komise pro dopravu  

 

 DOPORUČUJE 

 

vybudování dopravní signalizace pro chodce promítnutím červené výstrahy na chodník 

 

Průběh hlasování: 
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

6 6 0 0 0 

 

 

Marek Dvořák, BBA – předseda komise 
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STANOVISKO KOMISE PRO DOPRAVU RADY MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 10 

08/03/2024 

ze dne 16. 4. 2024 

k bodu č. 7 – Chodníkový program – Solidarita, Pod Rapidem 

 

Komise pro dopravu  

 

 BERE NA VĚDOMÍ 
 

informaci o chodníkovém programu Solidarita, Pod Rapidem 

 

Průběh hlasování: 
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

6 6 0 0 0 

 

 

Marek Dvořák, BBA – předseda komise 
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STANOVISKO KOMISE PRO DOPRAVU RADY MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 10 

08/04/2024 

ze dne 16. 4. 2024 

k bodu č. 8 – Přechod – ulice V Olšinách 

 

Komise pro dopravu  

 

 SOUHLASÍ 
 

s podobou koordinačního výkresu přechodu pro chodce v ulici V Olšinách 

 

 POŽADUJE 

 

vytvoření přechodu pro chodce před dokončením rekonstrukce základní školy 

 

 

Průběh hlasování: 
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

6 6 0 0 0 

 

 

Marek Dvořák, BBA – předseda komise 

 


